

# curriculum vitae

## Education

09/2002-07/2006 B.A., Institute of Economics, Shanxi University, Taiyuan, China

09/2006-07/2008 Shanxi University of Finance & Economics, Taiyuan, China,  
(economic history of North China and the history of Shanxi merchants in Mongolia)

09/2006-07/2009 M.A., Institute of History, Shanxi University, Taiyuan, China

Master's thesis on the development of modern society in Suiyuan (Hohhot).

11/2009-06/2012 Member of the research group "Tibetan Buddhism in Beijing during the Qing Dynasty" of Renmin University, Beijing, China

Since 11/2012 PhD candidate at University of Freiburg within the project "Water as a chance and risk of environmental strategies on the Yellow River "

## Language proficiencies

English: speaking, reading, writing

Mongolian: basics

German: basics

## 个人简历

教育背景:

2002年9月至2006年7月, 山西大学经济学院, 学士

2006年9月至2008年7月, 山西财经大学研究生课程班, 学习中国北方经济史和旅蒙商发展史

2006年9月至2009年7月, 山西大学历史学院, 硕士, 论文涉及近代绥远地区的社会发展

2009年11月至2012年6月, 中国人民大学清史研究所“清代北京藏传佛教”项目组成员

2012年11月起, 德国弗莱堡大学“水资源的机遇与发展”项目博士研究生

语言能力:

熟练使用英语,

初级阶段的蒙语和满语,

德语正在学习中。